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Alicja Kuczyńska
Uważam, że usunięcie 

zsypu to dobry pomysł 
przede wszystkim ze 
względów sanitarnych. 
Poza tym i tak trzeba teraz 
segregować śmieci, więc 
zsyp nie zdaje egzaminu. 
Wchodzi nowa ustawa, 
ale i bez niej to jest lo-
giczne, żeby tych śmieci 
nie mieszać. Jestem jak 
najbardziej „za”, pod wa-
runkiem oczywiście, że się 
tę kwestię dobrze inaczej 
rozwiąże. 

Katarzyna Piotrowska 
Pewnie zdania na ten 

temat będą podzielone, 
wszystko zależy od tego, 
co komu lepiej odpowia-
da. Myślę, że pojemniki 
do segregacji śmieci koło 
bloków, to dobry pomysł. 
Jeśli po tych zmianach 
koszty spadną, to właści-
wie czemu nie? 

Zofia Kowalska
Wydaje mi się, że te zsy-

py powinno się już dawno 
zlikwidować. Kojarzy mi 
się one głównie z hałasem. 
Moja koleżanka ma miesz-
kanie przy windzie – a zsy-
py przeważnie ulokowane 
są obok windy – więc o 
każdej porze dnia słyszy 
lecące z góry butelki, albo 
jakieś puszki, które się obi-
jają i łomoczą. A w dodatku 
wiadomo, że ze zsypu lęgnie 
się robactwo, które potem 
trudno skutecznie wytępić.

 

Agnieszka Szymańska
Usunięcie zsypów bę-

dzie korzyścią dla całego 
osiedla, nie tylko miesz-
kańców wieżowców. W 
zsypach lęgnie się przede 
wszystkim robactwo, ale 
zdarza się też, że rozprze-
strzeniają się szczury. O 
ile prusaki, to przeważnie 
kłopot w obrębie bloku, o 
tyle szczury to już większy 
problem. Ja zresztą miesz-
kam już w bloku, w którym 
nie ma zsypu. 

Lidia Łukowska
Myślę, że usunięcie 

zsypów to dobry pomysł. 
Uważam, że to jest sie-
dlisko bakterii, wirusów, 
karaluchów, moli i wszyst-
kiego złego. Poza tym 
słyszałam, że segregacja 
śmieci wiąże się z obniże-
niem kosztów. Zresztą w 
ogóle nie widzę argumen-
tów przeciw usunięciu. 

Co sądzą mieszkańcy naszego osiedla  
na temat likwidacji zsypów? 

Jak już pisaliśmy w poprzednich 
numerach „Widoku”, według nowych 
zasad naliczania opłaty za wywóz 
śmieci mniej zapłacą ci mieszkańcy, 
którzy zadeklarują segregację 
odpadów. 

Aby to było możliwe w wieżowcach, trzeba zli-
kwidować zsypy, tylko wówczas selektywna zbiórka 
ma sens. Ankiety w tej sprawie były przeprowadzo-
ne w 36 budynkach wysokich. W 5 z nich, łącznie 

mieszczących 19 klatek schodowych mieszkańcy nie 
wyrazili zgody na likwidacją zsypów. Tutaj nie będą 
więc one usuwane, a mieszkańcy zapłacą więcej 
za wywóz śmieci. Tak bowiem zdecydował Sejm, a 
na tej podstawie Rada Miasta uchwaliła wysokość 
opłat: niższe za odpady segregowane i wyższe za 
zmieszane. 

W sześciu punktach koło budynków, gdzie zsypy 
zostaną zamknięte wytypowane zostały utwardzone 
miejsca w pobliżu wiat, tam dołożone zostaną dodat-
kowe pojemniki do segregacji. Wiaty są zmodernizo-

wane przy Ligi Polskiej 3, Malinowskiego 4 z jedno 
na dwu-komorowe, czyli na odpady mieszane oraz 
posegregowane. Mieszkańcy Ligi Polskiej 14 i Kuso-
cińskiego 10-12 będą natomiast korzystać z dwóch 
nieużywanych dotąd wiat, w które MPO wstawi po-
jemniki do segregacji. Liczymy na to, że MPO szybko 
wyposaży nasze osiedle w dodatkowe pojemniki, tak 
aby segregacja odpadów, którą zadeklarowali miesz-
kańcy była w pełni możliwa -  mówi Waldemar Reks, 
zastępca kierownika administracji osiedla.

AnkietA w sprAwie zsypów zAkończonA
- większość zA likwidAcją


